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Protokół Nr XXIX.2017 

z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 26 stycznia 2017 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1436 

otworzył obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Bogumiła 

Januszewska, Pan Mirosław Szmurło, Pan Przemysław Mirosz, Pan Adam Rudnicki, Pani 

Krystyna Sęk, Pani Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad.   

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Na salę weszła radna Pani Bogumiła Januszewska. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie  

do porządku obrad: 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie: 

 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie  

na 2017 rok, jako punkt nr 10, 

 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Halinowie  

na 2017 rok, jako punkt nr 11, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów, 

jako punkt nr 15, 

 zmieniającej uchwałę Nr XXV.206.2016 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia  

21 września 2016r. w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów oświatowych, 

jako punkt nr 18, 

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2017-2019, jako 

punkt nr 19. 

Na salę weszli radni: Pan Adam Rudnicki oraz Pan Mirosław Szmurło. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję.  

 

 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 stycznia 2017 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 stycznia 2017 roku. 
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Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

Porządek obrad XXIX sesji w dniu 26 stycznia 2017 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy 

Rady Miejskiej w Halinowie na 2017 rok – Druk Nr 267 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie na 2017 rok – Druk Nr 273 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji stałych Rady Miejskiej w Halinowie na 2017 rok – Druk Nr 274 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 268 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2017 rok – Druk Nr 269 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie odstąpienia od sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Brzeziny – części B, 

gmina Halinów – Druk Nr 270 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 275 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Długa Szlachecka, gmina Halinów – Druk Nr 271 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Nowy Konik, gmina Halinów – Druk Nr 272 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę Nr XXV.206.2016 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 21 września 2016r. w sprawie zasad korzystania z gminnych 

obiektów oświatowych – Druk Nr 276 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2017-2019 – Druk Nr 277 
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20. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 listopada  

2016 roku. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 29 grudnia 2016 roku do 

26 stycznia 2017 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 36 umów oraz 8 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 07.01.2017 r. – Spotkanie opłatkowe Koła Seniorów, które miało miejsce w świetlicy 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Długiej Kościelnej; 

 11.01.2017 r. – Spotkanie z Marszałek Senatu Panią Marią Koc; 

 17.01.2017 r. – Uroczysta zbiórka z okazji przekazania pojazdów pożarniczych dla 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Mazowieckim oraz dla 

jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu powiatu mińskiego;  

 20.01.2017 r.: 

 V Przegląd Piosenek Świątecznych i Zimowych w językach obcych, który miał 

miejsce w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Brzezianach, 

  Uroczysta zbiórka z okazji zakończenia służby w Państwowej Straży Pożarnej 

starszego brygadiera Pana Jarosława Ufnala; 

 24.01.2017 r. – Obchody rocznicy wybuchu Powstania Styczniowego – złożenie wieńców 

przy mogile Ludwika Walesiaka w Chobocie, msza św. w Kościele w Długiej Kościelnej, 

przemarsz pod pomnik powstańców na ulicy Powstania Styczniowego w Długiej 

Kościelnej, 

 25.01.2017 r. – Odprawa roczna policjantów i policjantek przy Starostwie Powiatowym w 

Mińsku Mazowieckim. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu dodał, że wspólnie z delegacją 

mieszkańców Gminy Halinów, a także Gmin ościennych (m. in. Stanisławów, Zielonka) odbył 

spotkanie z Wojewodą Mazowieckim Panem Zdzisławem Sipierą oraz Marszałkiem Senatu Panią 

Marią Koc w sprawie planowanej przez Miejskie Przedsiębiorstwo Oczyszczania w Warszawie 

budowy składowiska odpadów w Zielonce na granicy z Michałowem. Głównym celem spotkania 

było skłonienie Wojewody Mazowieckiego do uchylenia uchwał dotyczących uchwalenia oraz 

wykonania Planu gospodarki odpadami dla województwa mazowieckiego 2022 wraz  

z załącznikami, które podjął sejmik województwa. Przedmiotowy plan uwzględniał wyżej 

wymienioną inwestycję. Burmistrz Halinowa podziękował wszystkim osobom, które wzięły 

udział w spotkaniu – radnemu Rady Miejskiej w Halinowie Panu Janowi Stankiewiczowi, 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Halinowie Panu Marcinowi Pietrusińskiemu, Wójtowi 

Stanisławowa Panu Adamowi Sulewskiemu, przedstawicielom Zielonki wspierającym Gminę 

Halinów, a także mieszkańcom Michałowa i Zagórza. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 trwających przygotowaniach do prac przetargowych dotyczących: 

 utrzymania dróg gminnych, 

 budowy ulicy Marii Konopnickiej w Okuniewie, 

 budowy chodnika w Zagórzu do drogi wojewódzkiej nr 637 (III etap zadania), 

 podpisaniu umów na projekt budowy ulicy Północnej w Halinowie oraz projekt 

przebudowy drogi od Długiej Szlacheckiej do Zagórza; 
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 planowanej modernizacji mostu w Michałowie, Gmina jest na etapie wyłaniania 

wykonawcy; 

 pracach przy budowie przedszkola w Okuniewie; 

 nowej organizacji ruchu w Okuniewie związanej z przebudową drogi wojewódzkiej  

nr 637, z przedstawionej przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki oraz wykonawcę 

propozycji organizacji ruchu wynika, że przez Okuniew przebiegałby tylko jeden pas 

ruchu (nie występowałby ruch wahadłowy), oznacza to, że jadąc w kierunku Warszawy 

ruch odbywałby się przez Okuniew, natomiast w stronę powrotną przez Długą Szlachecką 

(do skrzyżowania z ulicą Stanisławowską i Cmentarną), w przypadku zaś przebudowy 

mostu w Okuniewie, ruch w miejscowości byłby całkowicie wstrzymany – nie można 

modernizować mostu w częściach. 

Na salę wszedł radny Pan Przemysław Mirosz. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 Programie rewitalizacji dla Gminy Halinów, który w najbliższym czasie zostanie 

udostępniony na stronie internetowej Gminy w celu konsultacji z mieszkańcami, do 

projektu Programu będzie można zgłaszać uwagi, wnioski za pomocą formularza on-line. 

Sekretarz Halinowa zachęcił wszystkich obecnych do zapoznania się z przedmiotowym 

Programem. 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny Pan Dawid Wojda zapytał na jakim etapie jest Gmina Halinów w kwestii planowanej 

budowy sieci kanalizacyjnej, rozbudowy oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej oraz 

projektu budowy ścieżek rowerowych? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi wyjaśnił, że Gmina Halinów 

złożyła dodatkowe informacje do złożonego do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej wniosku. Obecnie oczekuje na rozstrzygnięcie naboru. Natomiast w kwestii 

budowy ścieżek rowerowych Burmistrz Halinowa powiedział, że Gmina aktualnie oczekuje na 

decyzję Zarządu Województwa Mazowieckiego. Mówca dodał, iż istnieje duża szansa na 

pozyskanie środków zewnętrznych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zadał pytanie 

dotyczące wspomnianego objazdu spowodowanego modernizacją drogi wojewódzkiej. Radny 

zapytał, czy planowane jest tymczasowe oznakowanie skrzyżowania ulicy Wyszyńskiego  

i Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej oraz zabezpieczenie mostu w Budziskach, który  

w ostatnim czasie został wyremontowany? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w ubiegłym tygodniu 

odbyło się spotkanie dwóch Gmin (Halinowa i Sulejówka) z przedstawicielami Mazowieckiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich oraz wykonawcą przebudowy. Na przedmiotowym spotkaniu 

przedstawiona została propozycja tymczasowej organizacji ruchu, do której Gmina Halinów ma 

prawo złożyć uwagi i wnioski. Zastępca Burmistrza Halinowa w odniesieniu do przeprowadzonej 

rozmowy, wyjaśnił, że podnoszone przez władze Halinowa kwestie to m. in. właściwe 

oznakowanie drogi powiatowej w Zagórzu, tak by samochody ciężarowe powyżej 10 ton nie 

mogły nią przejeżdżać. Ponadto mówca dodał, że kwestia zabezpieczenia mostu zostanie przez 

Gminę Halinów ujęta w uwagach do planowanej organizacji ruchu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zasugerował, 

by w związku z długoterminową przebudową drogi wojewódzkiej, zainstalować na moście  

w Budziskach monitoring w celu poprawy bezpieczeństwa oraz właściwego użytkowania obiektu 

mostowego. 

Radny Pan Adam Rudnicki w swojej wypowiedzi zaproponował, by organizacja ruchu 

przebiegała przez nowo wybudowany most w Długiej Kościelnej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że organizacja 

ruchu musi być wyznaczona od drogi wojewódzkiej do drogi wojewódzkiej. Obecnie 

oznakowanie wskazujące na ograniczenie ciężaru mostu do 10 ton znajduje się bezpośrednio 

przed mostem, w trakcie reorganizacji ruchu, znak usytuowany będzie na drodze powiatowej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa dodał, że nie da się wykonać modernizacji drogi wojewódzkiej  

nr 637 bez utrudnień. Prawdopodobnie w ramach przebudowy zostanie wykonane odwodnienie, 

poszerzenie mostu (w celu budowy chodnika po obu stronach). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński stwierdził, że pomimo 

długotrwałych trudności komunikacyjnych, Sołectwo Okuniew stanie się wizytówką Gminy 

Halinów. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy w związku ze zmianami w prawie 

oświatowym w Gminie Halinów zostały podjęte działania mające na celu wdrożenie nowych 

przepisów? Czy zostały przeprowadzone konsultacje z nauczycielami oraz rodzicami uczniów? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że obecnie trwają prace polegające 

na analizie nowych przepisów. Zgodnie z terminami zawartymi w obowiązującym prawie, 

wszystkie decyzje zostaną wkrótce przedstawione. Ponadto Burmistrz Halinowa nie udzielił 

żadnych konkretnych informacji, ponieważ jak powiedział na obecną chwilę wszystko jest na 

etapie konsultacji. 

Radny Pan Jan Stankiewicz na wstępie swojej wypowiedzi zauważył, że w kwestii działań 

przeciwko budowy składowiska odpadów w Zielonce, Gmina Halinów ma wsparcie ze strony 

posłów Prawa i Sprawiedliwości, a także Marszałka Senatu Pani Marii Koc. Zdaniem radnego 

warto byłoby przekonać do stanowiska Gminy Halinów również posła Pan Jacka Sasina, 

ponieważ jest to osoba, która dobrze zna sprawę oraz mogłaby pomóc Gminie Halinów nie 

dopuścić do budowy instalacji. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że do posłów  

z podwarszawskich okręgów, również do Pana Jacka Sasina zostały wystosowane pisma 

dotyczące przedmiotowej sprawy. Jednakże na wniosek radnego Pana Jana Stankiewicza zostanie 

zorganizowane spotkanie w celu przedstawienia poglądu Gminy Halinów oraz skłonienia posła 

do wsparcia. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zadał pytanie dotyczące budowy chodnika w Kazimierowie 

oraz przepustu pod jezdnią, który znajduje się w pobliżu mostu.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że sprawa została 

zgłoszona do Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim, który jest inwestorem. 

Ponadto mówca wyraził nadzieję, iż przepust zostanie wydłużony, tak by chodnik miał 

odpowiednią szerokość. Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa dodał, że inwestycja jest  

w trakcie realizacji. Obecnie ze względu na okres zimowy prace są wstrzymane, zostaną 

wznowione kiedy zmienią się warunki atmosferyczne. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał o warunki techniczne dotyczące składania wniosków 

na wymianę pieców na ekologiczne. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poprosił, by w kwestiach technicznych 

udać się do Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, w którym przygotowani 

merytorycznie pracownicy udzielą właściwych odpowiedzi. 
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Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, dlaczego złożenie wniosku na wymianę pieca jest 

nieodwołalne?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że Gminie 

Halinów zależy, by jak najwięcej osób przystąpiło do programu, ponieważ zwiększy to szansę na 

pozyskanie środków zewnętrznych na zrealizowanie zadania. Gmina Halinów złoży wniosek o 

dofinansowanie, jednak nie każdy z zainteresowanych będzie mógł otrzymać pozyskane fundusze 

- będzie to zależało od wskaźników, największe szanse będą miały osoby, które miałyby 

wymienić piec węglowy na gazowy. Ponadto w kolejnym etapie procedury prawdopodobnie będą 

podpisywane z mieszkańcami wiążące umowy. Na obecną chwilę są to jedynie deklaracje. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zauważył również, że inne Gminy z terenu województwa 

mazowieckiego ogłosiły bardzo krótki termin składania przedmiotowych wniosków. Następnie 

mówca zapytał, czy termin określony w Gminie Halinów nie jest zbyt długi? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiadając poinformował, że od 

czasu ogłoszenia naboru wpłynęło zaledwie kilka deklaracji. Jeżeli zaś nie zostanie złożonych 

przynajmniej 50 wniosków, Gmina nie otrzyma dofinansowania. Ponadto Zastępca Burmistrza 

Halinowa wyjaśnił, że jeżeli w najbliższym czasie nie zostanie złożona odpowiednia ilość 

deklaracji, to Gmina Halinów będzie miała możliwość ubiegania się o środki zewnętrzne w 

przyszłym roku (po spełnieniu określonych warunków). Następnie mówca wytłumaczył, że 

dofinansowanie dotyczy jedynie wymiany pieca, dodatkowe prace (np. wykonanie projektu, 

przyłącza, instalacji) będą musiały zostać pokryte przez mieszkańca. Kwestia własności 

nieruchomości jest również ważna, ponieważ każdy współwłaściciel musi wyrazić zgodę na 

wykonanie inwestycji.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi przedmówcy dodał, 

że zainteresowanie projektem ze strony mieszkańców Gminy Halinów jest niewielkie. Obywatele 

uważają, że proponowana pomoc jest zbyt mała względem potencjalnie ponoszonych kosztów. 

Ponadto obowiązujące przepisy prawa nie obligują do przystąpienia do przedmiotowego 

projektu. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński stwierdził, że kwota 5 000,00 zł dla domów jednorodzinnych 

jest znacząca. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że szacunkowo jest to 

mniej więcej 50% kosztów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński na wstępie wyraził 

aprobatę dla stwierdzenia radnego Pana Andrzeja Piekucińskiego. Dofinansowanie w określonej 

kwocie jest dużą pomocą dla wielu mieszkańców Gminy. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, kiedy Rada Miejska w Halinowie pochyli się nad 

przeanalizowaniem pisma Wojewody Mazowieckiego skierowanego do rad gmin, dotyczącego 

statutów gmin? Bowiem przedmiotowa sprawa nie została uwzględniona w planie pracy Rady,  

a także w planie pracy Komisji Regulaminowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział, że 

przegląd statutu Gminy Halinów zostanie przeprowadzony w lutym bądź marcu. Ponadto w 

planie pracy Komisji Regulaminowej można dodać zapis dotyczący analizy statutu. Następnie 

mówca odniósł się do spotkania organizowanego przez Marszałka Województwa Mazowieckiego 

w sprawie smogu oraz nowych regulacji prawnych dotyczących ochrony środowiska. Informacje 

dotyczące spotkania zostaną przedstawione w punkcie nr 7 – Pisma i informacje do Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w nawiązaniu do wypowiedzi 

Przewodniczącego Rady poinformował, iż w ostatnim czasie uczestniczył w podobnym spotkaniu 

dotyczącym ochrony środowiska. Zdaniem mówcy państwo polskie nie zrobiło nic, by poprawić 
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stan środowiska. Ponadto ciekawe założenia, które zostały opracowane podczas konferencji, 

prawdopodobnie również nie zostaną zrealizowane.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński na wstępie 

przedstawił krótkie sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Halinowie w 2016 roku. 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

 09.01.2017 r. – podsumowanie realizacji zadań w 2016 roku oraz opracowanie  

i zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2017 rok. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 23.01.2017 r. – sprawozdanie z działalności Komisji w 2016 roku,  opracowanie planu 

pracy Komisji na 2017 rok, zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej  

w Halinowie na najbliższą sesję oraz omówienie korespondencji skierowanej do Komisji. 

Radny Pan Dawid Wojda Wiceprzewodniczący KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 24.01.2017 r. – opracowanie planu pracy Komisji na 2017 rok oraz zaopiniowanie 

projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na najbliższą sesję. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 20.01.2017 r. – podsumowanie pracy Komisji za 2016 rok, opracowanie planu pracy 

Komisji na 2017 rok oraz zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie 

na najbliższą sesję. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 24.01.2017 r. – opracowanie planu pracy Komisji na 2017 rok oraz zapoznanie się  

z projektem uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2017-2019. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 19.01.2017 r. – opracowanie planu pracy Komisji na 2017 rok. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 projekt planu pracy Komisji ds. Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego na 2017 rok, 
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 pismo Pani Beaty Ziarko w sprawie możliwości zorganizowania posiedzenia Komisji  

ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu, na którym omawiane będzie oświadczenie 

rodziców uczniów klas pierwszych Gimnazjum w Halinowie, 

 wezwanie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie do przekazania 

dokumentów dotyczących skargi Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania na Uchwałę 

Rady Gminy, 

 pismo Wojewody Mazowieckiego dotyczące wnikliwej analizy uchwał podejmowanych 

w sprawach statutów gmin, 

 projekt Uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2017-2019, przedłożony przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Halinowie, 

 sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Halinów za rok 2016,  

 uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczące opinii o: możliwości sfinansowania 

planowanego deficytu określonego w Uchwale Budżetowej Gminy Halinów na 2017 rok 

oraz prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Halinów,  

 sprawozdanie Komisji Budżetowej oraz Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Leśnictwa za rok 2016, 

 zawiadomienia Burmistrza Sulejówka o przystąpieniu do sporządzenia miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego dla osiedla Zorza w Sulejówku oraz 

południowej części Miłosny w Sulejówku, 

 opinia prawna Burmistrza Halinowa na temat korespondencji udostępnianej radnym, 

 zaproszenie Marszałka Województwa Mazowieckiego na spotkanie poświęcone tematyce 

ochrony powietrza, które odbędzie się w dniu 27 stycznia br. o godz. 10:30 w sali 

konferencyjnej Urzędu Dzielnicy Warszawa Wilanów m. st. Warszawy, przy ulicy 

Klimczaka 2. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek na wstępie przypomniał, że sesja 

budżetowa Powiatu Mińskiego odbyła się w grudniu ubiegłego roku (przed sesją Rady Miejskiej 

w Halinowie). Najbardziej istotnym przedsięwzięciem zaplanowanym do realizacji przez Powiat 

Miński na terenie gminy Halinów jest modernizacja ulicy 3 Maja w Halinowie. Radny Rady 

Powiatu Mińskiego podziękował członkom klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość, którzy 

przyczynili się do wpisania wspomnianej inwestycji do planowanego na 2017 rok budżetu 

Powiatu Mińskiego. W kwestii uregulowania stanu prawnego części ulicy Okuniewskiej  

w Halinowie mówca poinformował, że sprawa jest w toku. W przypadku negatywnego 

rozstrzygnięcia sprawy nie będzie możliwości wybudowania chodnika od sklepu Gminnej 

Spółdzielni przy ulicy 3 Maja w Halinowie w kierunku Apteki Remedium. Ponadto niektórzy 

mieszkańcy Gminy zgłosili się z prośbą o wykonanie przejścia (w formie progu zwalniającego) 

na ulicy Okuniewskiej w Halinowie. Dodatkowo mówca wspomniał o największej inwestycji 

Powiatu Mińskiego, którą jest modernizacja szpitala powiatowego w Mińsku Mazowieckim. 

Niedawno zostały oddane do użytku 3 nowe sale operacyjne. W bieżącym roku planowana jest 

także przebudowa oddziału ginekologiczno-położniczego (koszt ok. 8 000 000,00 zł).   

W odniesieniu do konkursów organizowanych dla organizacji pozarządowych, mówca 

poinformował, że kwota przeznaczona na dofinansowanie została podniesiona o 80 000,00 zł. 

Termin zgłaszania wniosków upływa 31 stycznia br. Natomiast do dnia 28 lutego można składać 
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wnioski o przyznanie środków na wykonanie prac konserwatorskich obiektów zabytkowych. 

Następnie radny Rady Powiatu Mińskiego odniósł się do wielokrotnie zgłaszanej sprawy 

dotyczącej drogi powiatowej z Brzezin do Kącka. Mówca poinformował o rozmowie 

przeprowadzonej z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim Panem 

Andrzejem Solonkiem, który zadeklarował, że droga zostanie uporządkowana i będzie przejezdna 

– nie ma jednak możliwości, by w najbliższym czasie została na niej położona nakładka 

asfaltowa. Dodatkowo stan prawny drogi został uregulowany. Obecnie nie istnieje także 

możliwość wybudowania nowego mostu na przedmiotowej drodze. Na zakończenie swojej 

wypowiedzi Pan Piotr Wieczorek oznajmił, iż Powiat Miński planuje dofinansować przebudowę 

przyjazdu kolejowego w Sulejówku w kwocie 300 000,00 zł. Powiat Miński jest na etapie 

podpisywania porozumienia z miastem Sulejówek oraz Polskimi Kolejami Państwowymi  

w przedmiocie wykonania dokumentacji projektowej. Pozostałe koszty realizacji zadania pokryją 

odpowiednio Sulejówek oraz Polskie Koleje Państwowe (PKP). 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w uzupełnieniu wypowiedzi przedmówcy 

poinformował, że najbliższa sesja Rady Powiatu Mińskiego odbędzie się pod koniec lutego br. 

Komisje Rady Powiatu będą obradowały w lutym. Na początku stycznia odbyło się otwarcie 

nowego bloku operacyjnego w szpitalu powiatowym w Mińsku Mazowieckim. Ponadto w dniu 

27.01.2017 r. planowane jest spotkanie podsumowujące realizację zadań wykonanych  

w I połowie kadencji. 

Radny Pan Adam Rudnicki zapytał, jakie operacje będą mogły być przeprowadzane w nowych 

salach oraz, z jakimi schorzeniami można zgłaszać się do szpitala powiatowego w Mińsku? 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek w odpowiedzi wyjaśnił, że nie jest  

w stanie szczegółowo wskazać, jakie operacje będą wykonywane, jednak przypuszczalnie nie 

będą one szczególnie skomplikowane. Ponadto dyrektor szpitala planuje zatrudnić nowy 

personel. Zakres udzielanych usług zostanie udostępniony w terminie późniejszym. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek jako przewodniczący Komisji Budżetu oznajmił,  

że na początku lutego br. odbędzie się wyjazdowe posiedzenie Komisji do szpitala, podczas 

którego dyrektor szpitala udzieli informacji dotyczących zakresu podstawowej opieki i zabiegów. 

Radny Pan Adam Rudnicki wyjaśnił, że nie bez powodu zadał swoje pytanie. Ważne bowiem 

jest, by wiedzieć, gdzie, a także w jakim przypadku kierować osobę chorą bądź poszkodowaną. 

W związku z tym, dobrze byłoby pozyskać przedmiotowe informacje. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek odpowiedział, że pogotowie ratunkowe 

kieruje do danej placówki medycznej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz na wstępie poprosił, by dyrektor szpitala 

powiatowego w Mińsku Mazowieckim pochwalił się dokonanymi inwestycjami oraz zakresem 

proponowanych usług. Gmina Halinów wydaje gazetkę pod nazwą Informacje Gminy, w której 

można byłoby na 2-3 stronach zawrzeć artykuł dotyczący działalności szpitala.  

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek w odpowiedzi poinformował,  

że przekaże dyrektorowi szpitala prośbę Gminy Halinów. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy w związku z planowanymi przez m. st. Warszawę 

przebudowami stacji kolejowych do stacji Warszawa-Wesoła oraz planami Ministra Środowiska 

dotyczącymi budowy obwodnicy w Sulejówku (trasy S2), nie warto byłoby przesunąć w czasie 

realizację wykonania projektu przebudowy przejazdu kolejowego w Sulejówku? 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek w uzupełnieniu swojej poprzedniej 

wypowiedzi dodał, że miasto Sulejówek planuje przebudować 2 przejazdy kolejowe  

– w pierwszej kolejności przejazd na drodze wojewódzkiej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zapytał, czy 300 000,00 zł, które Powiat 

Miński zamierza przekazać na wykonanie zadania jest kwotą ostateczną?  
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Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek w odpowiedzi poinformował, że tak. 

Powiat Miński nie planuje przeznaczyć na budowę przejazdów większej sumy pieniędzy. Mówca 

przypomniał, że pozostałe koszty realizacji zadania pokryje miasto Sulejówek oraz PKP. 

Radny Pan Jan Papis na wstępie swojej wypowiedzi w imieniu mieszkańców Brzezin 

podziękował za pomoc w rozwiązaniu sprawy dotyczącej drogi powiatowej w kierunku Kącka,  

a także pogratulował skuteczności. Następnie mówca zapytał, w jaki sposób uregulowany stan 

prawny drogi? 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek odpowiedział, że nie wnikał  

w szczegóły. Informacje o uregulowaniu sytuacji otrzymał od pracownika Starostwa 

Powiatowego w Mińsku Mazowieckim. 

Sołtys Chobotu Pan Wiesław Gadomski zadał pytania dotyczące: projektu budowy boiska 

wielofunkcyjnego w Chobocie oraz miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Chobotu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że przedmiotowy projekt 

został wykonany. Budowa boiska uzależniona jest od pozyskania środków w kolejnych latach. 

Na rok bieżący zaplanowane jest jedynie wybudowanie boiska wielofunkcyjnego w Brzezinach. 

Natomiast w kwestii miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Chobot, Zastępca Burmistrza Halinowa powiedział, że teoretycznie plan jest gotowy, aktualnie 

trafił do Zarządu Dróg Powiatowym w Mińsku Mazowieckim (ze względu na zmiany dotyczące 

drogi powiatowej), prawdopodobnie zostanie ponownie wyłożony. 

Sołtys Kazimierowa Pan Sławomir Kostka zadał pytanie dotyczące właściwego utrzymania 

dróg powiatowych na terenie gminy Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że za utrzymanie dróg 

powiatowych odpowiada Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim. Część dróg 

powiatowych jest dobrze utrzymywana, w przypadku ulic w niektórych miejscowościach Gmina 

Halinów wielokrotnie zgłaszała uwagi. Ponadto mówca poinformował, iż wykonawca realizuje 

jedynie odgórne polecenia. 

Sołtys Chobotu Pan Wiesław Gadomski zgłosił sprawę zanieczyszczonego rowu przy drodze 

powiatowej. Mówca poprosił o możliwie najszybsze uprządkowanie zarośniętego rowu. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek odpowiedział, że zgłosi sprawę  

do osoby, która jest odpowiedzialna za doprowadzenie rowu do porządku. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poprosił, by kwestia oczyszczenia rowu nie trwała tak długo 

jak uprzątnięcie rowu w Krzewinie. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1550. 

Obrady wznowiono o godz. 1617.  

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Halinowie na 2017 rok – Druk 

Nr 267 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie poprosił, by w lutym dodać punkt dotyczący analizy statutu Gminy Halinów. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poprosił, by w marcu doprecyzować punkt 1 dotyczący 

polityki społecznej. Radny zasugerował, by zapis odnosił się do Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Halinowie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił o zapisanie 

punktu w następujący sposób: „Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Halinowie  

– sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2016 roku”.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawkami w sprawie przyjęcia ramowego planu 

pracy Rady Miejskiej w Halinowie na 2017 rok – Druk Nr 267 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Anna Ludwiniak, Pani Krystyna Sęk, 

Pani Katarzyna Goździewska. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie na 2017 rok – Druk 

Nr 273 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Adam Rudnicki. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Halinowie na 2017 rok – Druk Nr 273 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Anna Ludwiniak, Pani Krystyna Sęk, 

Pani Katarzyna Goździewska. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Halinowie na 2017 rok  

– Druk Nr 274 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Stankiewicz poprosił, by w planie pracy Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa dodać jako punkt nr 14 zapis: „Plany budowy sieci kanalizacyjnej poza 

obszarem aglomeracji”. Radny wyjaśnił, że punkt, który omyłkowo został pominięty dotyczy 

przydomowych oraz osiedlowych oczyszczalni ścieków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w swojej wypowiedzi 

poprosił o dodanie punktu „Analiza statutu Gminy Halinów” (jako punkt pierwszy) w planie 

pracy Komisji Regulaminowej. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawkami w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Halinowie na 2017 rok – Druk Nr 274 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11 , 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Anna Ludwiniak, Pani Krystyna Sęk, 

Pani Katarzyna Goździewska. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028  

– Druk Nr 268 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2017 rok – Druk Nr 269 

Projekty uchwał od punktu nr 12 do punktu nr 13 wraz z autopoprawkami omówiła Skarbnik 

Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa nie wniosła uwag  

do przedstawionych na posiedzeniu Komisji projektów uchwał. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 268 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2017 rok – Druk Nr 269 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie odstąpienia od 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Brzeziny – części B, gmina Halinów – Druk Nr 270 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 
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Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Brzeziny – części B, gmina Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis stwierdził, iż przedmiotowy projekt uchwały jest wyrażeniem woli 

mieszkańców, której nie powinno się sprzeciwiać. Następnie mówca zapytał, czy odstępując od 

procedury sporządzenia planu, będzie można wybudować boisko wielofunkcyjne przy szkole  

w Brzezinach? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że przedmiotowa uchwała nie ma 

związku z planowaną inwestycją. Na podstawie starego planu Brzezin, który nadal obowiązuje, 

będzie można zbudować przy szkole boisko wielofunkcyjne. 

Radny Pan Jan Papis wyjaśnił, iż w momencie uchwalania Studium uwarunkowań, mieszkańcy 

Brzezin chcieli, by w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego ujęte były tereny 

aktywności gospodarczej, ponieważ, sądzili, że będzie zapewniona możliwość łączenia funkcji. 

Następnie w imieniu mieszkańców Brzezin radny zapytał o perspektywę nowego Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że w obecnej chwili 

nie jest w stanie określić, w jakim czasie będzie można przystąpić do zmiany Studium. Jest to 

decyzja, która musi zostać podjęta kolegialnie. Aby zwiększyć wielkość terenów 

mieszkaniowych, na etapie opracowywania nowego Studium należałoby przygotować  

i udokumentować analizę wskazującą na niewystarczalną ilość takich terenów. W przypadku 

Gminy Halinów przedmiotowa analiza stanowiłaby problem. Zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa oraz regulacjami zawartymi w nowo opracowanym Studium istniałby także 

problem z odrolnieniem, czy też odlesieniem działki. Ponadto zdaniem Burmistrza Halinowa 

najlepszy, realny czas na zmianę Studium, to moment, w którym powstanie autostrada.  

Na zakończenie mówca stwierdził, że uchwalenie Studium uwarunkowań w 2010 roku, tj. pod 

koniec ówczesnej kadencji, było błędem. Prace nad strategicznymi dokumentami Gminy 

powinno się podejmować na początku, nie na koniec kadencji. 

Radny Pan Jan Stankiewicz w swojej wypowiedzi odniósł się do działań poprzedniej władzy. 

Zdaniem radnego ówczesna Rada kierowała się dobrem mieszkańców. W przypadku Brzezin 

odbyło się wiele burzliwych spotkań, jednak mieszkańcy miejscowości byli usatysfakcjonowani 

przyjętym Studium. Radny wyraził zdziwienie w stosunku do obecnego poglądu mieszkańców 

Brzezin. Następnie mówca zapytał, ile środków finansowych dotychczas Gmina Halinów 

przeznaczyła na miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla Brzezin? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poprosił, by pytanie zostało zawarte w protokole. 

Z uwagi na fakt, iż nie jest w stanie w obecnej chwili udzielić rzetelnej odpowiedzi, 

poinformował, że odpowiedź na pytanie zostanie udzielona podczas obrad kolejnej sesji Rady, 

bądź w formie pisemnej. Burmistrz Halinowa dodatkowo wyjaśnił, że podejmował próby 

zawarcia z mieszkańcami Brzezin kompromisu, jednak starania okazały się bezskuteczne. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w uzupełnieniu powiedział, że 

mieszkańcy Brzezin, którzy wystąpili z prośbą o odstąpienie od sporządzenia mpzp miejscowości 

Brzeziny, złożyli również wniosek do Wojewody Mazowieckiego o podjęcie działań mających na 

celu stwierdzenie nieważności Studium. Ponadto mówca dodał, że Wojewoda w trybie nadzoru 

wniósł wiele uwag, jednak nie uchylił uchwały dotyczącej Studium uwarunkowań. 

Radny Pan Jan Stankiewicz stwierdził, że cała Rada Miejska oraz mieszkańcy Gminy są 

zainteresowani wielkością nakładów finansowych poniesionych na przedmiotowe plany 

zagospodarowania przestrzennego. Ponadto zdaniem radnego decyzja mieszkańców Brzezin nie 

jest właściwa. 
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Radny Pan Dawid Wojda na wstępie odniósł się do poprzednich wypowiedzi. Następnie 

stwierdził, iż podziela zdanie przedmówcy dotyczące niewłaściwej postawy mieszkańców 

Brzezin. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przypomniał, że w zaistniałej sytuacji 

obowiązywał będzie aktualny plan Brzezin podjęty uchwałą z 2002 roku. Na podstawie 

obowiązującego planu mieszkańcy będą mogli ubiegać się o pozwolenie na budowę, nie ma 

żadnego zagrożenia względem funkcjonowania. 

Radny Pan Jan Papis na wstępie podziękował radnym Rady Miejskiej w Halinowie za troskę  

o mieszkańców m. in. Brzezin, następnie przedstawił argumenty przemawiające za właściwą 

decyzją mieszkańców Sołectwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w swojej wypowiedzi 

stwierdził, że podjęcie przedmiotowej uchwały będzie dla Gminy Halinów oznaczało utratę 

znacznej sumy pieniędzy. Radny zauważył, że Brzeziny mogły przeznaczyć środki funduszu 

sołeckiego na uregulowanie zobowiązań wynikających z opracowania planu. 

Radny Pan Jan Papis ad vocem do wypowiedzi przedmówcy zauważył, że miejscowe plany 

zagospodarowania przestrzennego innych miejscowości również nie są w pełni wykonane. 

Problem dotyczący procedury planistycznej może objąć także pozostałe Sołectwa. Ponadto środki 

z funduszu sołeckiego w nielicznych przypadkach przeznaczane były na pokrycie kosztów 

związanych z miejscowymi planami. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że część zobowiązań z tytułu 

wykonania planu Brzezin została uregulowana. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Brzeziny – części B, gmina Halinów – Druk  

Nr 270 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński, 

gmina Halinów – Druk Nr 275 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że projekt uchwały nie został omówiony  

i zaopiniowany podczas posiedzenia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji, ponieważ został wprowadzony na początku obrad sesji. 

Radny Pan Jan Papis zapytał, w której części planu znajduje się działka, na której planowana 

jest budowa placu zabaw? 
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Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że działka znajduje się w części  

E planu Wielgolasu Brzezińskiego. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy połączenie 5 części uwzględnionych w projekcie 

uchwały odtworzy cały plan miejscowości? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że nie. Następnie 

mówca przypomniał, że na początku kadencji została podjęta uchwała dotycząca sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński  

w dwóch częściach. Wynikało to z konieczności uregulowania stanu prawnego działki, na której 

obecnie mieści się Kościół Parafialny.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina 

Halinów – Druk Nr 275 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Długa Szlachecka, gmina Halinów– Druk Nr 271 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały dotyczący 

nadania nazwy Trawiasta ulicy w miejscowości Długa Szlachecka. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Długa 

Szlachecka, gmina Halinów – Druk Nr 271 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Nowy Konik, gmina Halinów – Druk Nr 272 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały dotyczący 

nadania nazwy Wenecka ulicy w miejscowości Nowy Konik. 
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Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowy Konik, 

gmina Halinów – Druk Nr 272 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

Nr XXV.206.2016 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 21 września 2016r. 

w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów oświatowych 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV.206.2016 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 21 września 2016r. w sprawie zasad korzystania z gminnych 

obiektów oświatowych. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV.206.2016 Rady Miejskiej  

w Halinowie z dnia 21 września 2016r. w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów 

oświatowych 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2017-2019 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki poinformował, że Komisja ds. Zdrowia, Spraw Społecznych, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2017-2019. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie zapytał, czy przedstawiony Program jest zbieżny z polityką rządową na najbliższe 

lata? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że tak. Przygotowany Program 

Wspierania Rodziny jest zbieżny z polityką rządu. 
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Radny Pan Andrzej Piekuciński zadał pytanie dotyczące uzasadnienia – czy w zdaniu: 

„Dokument ten to zbiór działań planowanych i prowadzonych do 2016 roku, (…)” nie nastąpiła 

omyłka pisarska? Zdaniem radnego powinno być „do 2019 roku”. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że w uzasadnieniu 

projektu uchwały wkradła się literówka. 

Radny Pan Jan Papis zapytał, czy projekt uchwały generuje środki finansowe? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że środki ponoszone na 

przedstawiony Program będą pokrywane z budżetu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Halinowie, a także budżetu państwa. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2017-2019 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 29 listopada 2016 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 29 listopada 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w imieniu Pani Gabrieli Dowjat pracownika 

Mazowieckiego Ośrodka  Doradztwa Rolniczego w Warszawie Oddział w Siedlcach zaprosił 

wszystkich obecnych na szkolenie „Ochrona pszczoły miodnej i dzikich zapylaczy”, które 

odbędzie się 15 lutego br. o godz. 11:00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Halinowie. 
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22. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 26 stycznia 2017 roku o godz. 1722 zamknął obrady XXIX sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 stycznia 

2017 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

26 stycznia 2017 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 stycznia 

2017 roku. 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych 

osobowych, działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. 

Podstawa prawna: art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz. U. z 2016 r. poz. 1764). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

                                                 
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


